
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/11/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Αναβάθμιση των F-16 Block 50 σε Viper» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Μετ΄ επιτάσεως το τελευταίο χρονικό διάστημα διακινείται, μέσω δημοσιευμάτων, η 
πληροφορία μιας επικείμενης μετατροπής των F-16 Block 50 της Π. Α. σε επίπεδο Viper 
ή έστω σε ένα επίπεδο περιορισμένου εκσυγχρονισμού χαμηλότερου κόστους (σε Block 
50 M). Τα ενδεχόμενα αυτά (ιδιαίτερα η πρώτη εκδοχή των Viper), ως δυνητικές 
επιλογές, θα απόβαιναν προς όφελος της Π. Α. μας και της ισχύος αυτής, αφού θα 
διασφαλιζόταν μια ικανοποιητική - αν όχι μέγιστη - ομοιοτυπία στον στόλο των F-16, δια 
μέσου της αξιοποίησης των εξελιγμένων οπλικών και ηλεκτρονικών συστημάτων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε, στο μέτρο του δυνατού κι εφικτού, ποιος είναι ο 
προσανατολισμός του ΓΕΑ, όσον αφορά την μετατροπή των F-16 Block 50 σε έτερο 
επίπεδο πιο προηγμένης τεχνολογίας και δυνατοτήτων τόσο οπλικών όσο και 
ηλεκτρονικών; 
 
2. Υφίσταται παρεμπιπτόντως σχεδιασμός αναβάθμισης των F-16 Block 30, δεδομένου 
ότι, συν τω χρόνω, συρρικνώνονται τα χρονικά περιθώρια της Μέσης Ζωής αυτών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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